
 PROTOKÓŁ NR XXVII/04

XXVII sesji Rady Miasta Bolesławiec odbytej  w dniu 1 grudnia 2004 r. w 
Sali  Rajców  Ratusza  –  Rynek  41,  II  p.  pod  przewodnictwem  radnego 
Stanisława Małkowskiego – Przewodniczącego Rady Miasta.

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00
Sesję zakończono o godz.14.00

Ustawowy skład Rady – 21 radnych

Obecnych wg listy obecności było 20  radnych

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Piotr Roman - Prezydent Miasta
2. Jerzy Zieliński - Sekretarz Miasta
3. Bożena Szymczak - Skarbnik Miasta
4. Tadeusz Grzesik - Radca Prawny Urzędu Miasta
5. Krzysztof Konopka - Starosta Bolesławiecki
6. Danuta Kalisz - Radna Sejmiku Województwa 

   Dolnośląskiego
7. Prezes Spółki „Surmin - Kaolin” - Kazimierz Marczewski
8. Przedstawiciele  kadry  kierowniczej  Urzędu  Miasta,  jednostek 

organizacyjnych gminy miejskiej i goście XXVII sesji
9. Prasa i Telewizja Lokalna „Azart-Sat” w Bolesławcu

(Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2)

Przebieg sesji:

Przewodniczący  Rady  Miasta  w  szczególny  sposób  przywitał 
Generalnego  Dyrektora  Górniczego,  Prezesa  BTG,  a  jednocześnie  Prezesa 
Spółki „Surmin - Kaolin”, Pana Kazimierza Marczewskiego. Przewodniczący 
Rady Miasta złożył na ręce Pana Prezesa serdeczne życzenia dla górników i ich 
rodzin. 

Następnie  Pan  Kazimierz  Marczewski  poinformował  Radę  Miasta  o 
przyznaniu nagrody górniczej, honorowego kordelasa, dla Pana Wiceprezydenta 
Karola  Stasika  za  sprzyjanie  i  popieranie  rozwoju  górnictwa  surowców 
mineralnych.
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Wiceprezydent  Karol  Stasik  serdecznie  podziękował  za  przyznane 
wyróżnienie.

W dalszej  części  sesji  Przewodniczący  Rady  Miasta  złożył  serdeczne 
gratulacje  Prezesowi  MZGK  w  Bolesławcu,  Panu  Kazimierzowi 
Niebieszczańskiemu, który wśród dyrektorów firm komunalnych wybrany został 
Dyrektorem Roku podczas Targów Ekologicznych w Poznaniu.

Ad 2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XXVII sesji. 

Ustalony  porządek  obrad  XXVII  sesji  radni  otrzymali  w 
zawiadomieniach, w terminie regulaminowym.

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował, aby punkt 7 porządku obrad 
Projekty uchwał Rady Miasta uzupełnić o podpunkt 7.11., czyli projekt uchwały 
w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Bolesławcu.

Przewodniczący Rady Miasta poddał  pod głosowanie porządek obrad i 
stwierdził, że Rada Miasta przyjęła jednogłośnie, tj. 18 głosami „za”, porządek 
obrad  XXVII  sesji,  z  uwzględnieniem  zaproponowanych  zmian  -  w 
następującym brzmieniu:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XXVII sesji. 
3. Przyjęcie protokołu XXVI sesji Rady Miasta.
4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych na sesji w dniu 17 

listopada 2004 r. 
5. Informacje:

5.1.  Prezydenta  Miasta  o  ważniejszych  działaniach  podjętych  w  okresie 
międzysesyjnym,

5.2. Przewodniczącego Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych w 
okresie międzysesyjnym.

6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.
7. Projekty uchwał Rady Miasta:

7.1. o zmianie uchwały Nr XXV/248/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 27 
października  2004  r.  w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniego  Programu 
Inwestycyjnego dla Miasta Bolesławiec na lata 2005 – 2009,

7.2. w sprawie Aktualizacji Strategii Rozwoju Miasta Bolesławiec,
7.3. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży i 

zwolnienia  z  obowiązku  zbycia  w  drodze  przetargu  nieruchomości 
położonej przy ul. Komuny Paryskiej nr 38 w Bolesławcu – stanowiącej 
własność Gminy Miejskiej Bolesławiec,
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7.4. w sprawie powołania członków Rady Muzeum działającej przy Muzeum 
Ceramiki w Bolesławcu,

7.5.  w sprawie opłat za świadczenia miejskich przedszkoli  publicznych w 
Bolesławcu,

7.6. w sprawie nadania nazwy placowi na terenie miasta Bolesławiec,
7.7. w sprawie zasad zarządu lokalami użytkowymi stanowiącymi własność 

Gminy Miejskiej Bolesławiec,
7.8. w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków obowiązujących na terenie Gminy 
Miejskiej  Bolesławiec  i  Gminy Bolesławiec  w okresie  od  1  stycznia 
2005 r. do 31 grudnia 2005 r.,

7.9. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2004 r.,
7.10. w sprawie skargi pani Heleny Dudzik – Tyzenhauz z dnia 10 listopada 

2004 r. na Prezydenta Miasta Bolesławiec,
7.11. w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Bolesławcu.

8. Sprawy organizacyjne:
8.1. Informacje bieżące dla Rady Miasta.

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

Ad 3. Przyjęcie protokołu XXVI sesji Rady Miasta.

Zgodnie  ze  Statutem  Miasta  Bolesławiec  protokół  XXVI  sesji  Rady 
Miasta,  odbytej  w  dniu  17  listopada  2004  r.,  był  wyłożony  do  wglądu  w 
Referacie Organów Gminy Miejskiej – oraz w czasie obecnej sesji. 

Protokół XXVI sesji Rady Miasta, odbytej w dniu 17 listopada 2004 r., 
został przyjęty bez zmian i poprawek.

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych na sesji
17 listopada 2004 r.

Pisemne  sprawozdanie  na  w/w  temat  radni  otrzymali  przed  sesją,  w 
terminie regulaminowym. 

W/w sprawozdanie  Rada  Miasta  przyjęła  jednogłośnie,  tj.  18  głosami 
„za”, do akceptującej wiadomości. 

SPRAWOZDANIE – zał. nr 3
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Ad 5. Informacje:

5.1.  Prezydenta  Miasta  o  ważniejszych  działaniach  podjętych  w  okresie 
międzysesyjnym. 

Na w/w temat zabrał głos Prezydent Miasta Piotr Roman.

INFORMACJA – zał. nr 4

W dyskusji udział wzięli:

Radny Józef Pokładek zapytał o uzbrojenie sieci wodociągowej. O jaki teren 
chodzi?

Radna Grażyna Zbieg spytała, jakie trzy lokale użytkowe zostały przeznaczone 
do sprzedaży w drodze przetargu?

Z-ca  Prezydenta  Karol  Stasik poinformował,  że  jeżeli  chodzi  o  sieć 
wodociągową to prace obejmują tereny przemysłowe na prawo od ul. Modłowej.

Naczelnik Wydziału KO Grażyna Strzyżewska udzieliła odpowiedzi na pytanie 
radnej Grażyny Zbieg, informując, że chodzi o lokale przy ulicach: Staszica 9, 
Sierpnia 80 nr 33/34 i Zygmunta Augusta 29.

Dyrektor PWiK Józef Burniak  przybliżył radnym sprawę sieci wodociągowych 
oraz  poinformował,  że  już  przygotowano  dokumenty  dotyczące  aktu 
notarialnego,  na podstawie którego PWiK zrzeknie  się  jako przedsiębiorstwo 
majątku  na  rzecz  Starosty  Bolesławieckiego.  W  dalszej  części  wypowiedzi 
Dyrektor  poinformował,  że  jest  już  uzgodniona  umowa  o  eksploatowanie  i 
administrowanie  siecią  z  Prezydentem  Miasta  w  przypadku  przejęcia  tych 
obowiązków przez miasto z dniem 1 stycznia, to znaczy wtedy, gdy ten majątek 
trafi  już  do  Gminy  Miejskiej  Bolesławiec.  Poinformował  również,  że  Urząd 
Wojewódzki  stwierdził,  że  majątek  może  trafić  do  gminy  w  sposób 
komunalizacji, a nie w drodze darowizny, jak myślano wcześniej. Powiedział 
również,  że  odbyło  się  spotkanie  z  udziałem  Gminy  Miejskiej,  Wiejskiej 
Bolesławiec  i  PWiK,  na  którym  ustalono  zadania  i  priorytety,  które  będą 
realizowane przez PWiK w roku 2005 r.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada informację Prezydenta 
przyjęła do akceptującej wiadomości. 
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5.2. Przewodniczącego Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych 
w okresie międzysesyjnym.

Powyższą  informację  przedstawił  Przewodniczący  Rady  Miasta,  który 
poinformował, że:
- komisje odbyły swoje posiedzenia 24,25 i 26 listopada br.,
- opracował projekt uchwały w sprawie skargi pani Heleny Dudzik – Tyzenhauz 

z dnia 10 listopada 2004 r. na Prezydenta Miasta Bolesławiec,
-  wydał obwieszczenie z dnia 30 listopada br.  w sprawie sprostowania błędu 

pisarskiego w trzech uchwałach Rady Miasta Bolesławiec: Nr XXIII/229/04, 
XXIII/230/04 i XXIII/231/04,

- otrzymał pismo od Przewodniczącego Unii Pracy w Bolesławcu Pana Piotra 
Kani, który zwraca się z apelem o niewprowadzanie nowych stawek opłat za 
świadczenia w przedszkolach.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta w/w informację 
przyjęła do akceptującej wiadomości.

Ad 6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.

Przewodniczący  Rady  Miasta  przypomniał,  że  zgodnie  z  §  40  Statutu 
Miasta  Bolesławiec  interpelacje,  zapytania  i  wnioski  radnych  winny  być 
składane na ręce Przewodniczącego Rady Miasta w formie pisemnej. 

Następnie głos zabrali:

6.1 radny Hubert Prabucki.
6.1.1.  moja  interpelacja  dot.  zadania  inwestycyjnego  „oświetlenie  ulicy 
Konradowskiej”.  Kiedy w 2003 r.  składałem wniosek w sprawie  oświetlenia 
ulicy Konradowskiej, to jego głównym elementem było oświetlenie przestrzeni 
między garażami, bo tam występuje największe niebezpieczeństwo. Mam kilka 
pytań dotyczących tej inwestycji. Po pierwsze, czy i kiedy ta inwestycja zostanie 
odebrana?  Po  drugie,  czy  została  wykonana  zgodnie  z  projektem,  ponieważ 
według mnie i użytkowników garaży, nie spełnia swojego zadania. Po trzecie, 
jaki jest koszt całego zadania, a jaki koszt wykonania dokumentacji? Chciałbym 
uczestniczyć w odbiorze tej inwestycji, który poprzedzony powinien być wizją 
lokalną w godzinach wieczornych, bo wtedy najlepiej widać, jak to oświetlenie 
działa. Obecnie zamontowanych jest osiem lamp, a od kilku dni czynne są trzy 
lampy. 
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6.1.2. wnioskuję o rozważenie możliwości wydłużenia czasu otwarcia szaletów 
miejskich w dni robocze oraz soboty. Wnoszę także, aby szalety były czynne 
również w niedzielę i święta. Dotyczy to głównie rynku.

ZAŁĄCZNIK NR 5

6.2. radny Stanisław Szypulski
6.2.1. czy przewidywany udział w powstającej spółce pod nazwą „Szpital” jest 
aktualny? W projekcie uchwały budżetowej takiej pozycji nie znalazłem. Proszę 
o wyjaśnienie.

6.2.2.  w  związku  z  komunikatem  w  „Wiadomościach”  telewizji  lokalnej  o 
wyroku  Sądu  Administracyjnego  dotyczącego  uchwały  w  sprawie 
zagospodarowania  przestrzennego  w  kwartale  ulic:  Asnyka,  Bielska, 
Łukasiewicza, K. Miarki proszę o podanie sentencji wyroku.

6.2.3.  dlaczego  nie  udzielono  odpowiedzi  na  pismo  Rady  Gminnej  SLD  w 
sprawie targowiska, które rozwiązane zostało przy ul. Staszica, na placu byłego 
GS? 

ZAŁĄCZNIK NR 6

6.3. radny Bolesław Nowak
6.3.1. na obradach wrześniowej sesji Rady Miasta mieliśmy przyjemność gościć 
Prezesa  Telewizji  Lokalnej  „Azart  –  Sat”  -  Pana  Leszka  Burcharda,  który 
wypowiadał  się  w  sprawie  dostępności  telewizji  lokalnej  dla  mieszkańców 
naszego  miasta.  Pan  Prezes  deklarował  m.in.,  że  dla  rozszerzenia  odbioru 
telewizji  lokalnej  i  dotarcia  z  nią  w szczególności  do  mieszkańców obrzeży 
Bolesławca,  w  dalszym  ciągu  przeprowadzane  będą  rozmowy  z 
Telekomunikacją Polską S.A. w sprawie wykorzystywania kanałów TP S.A. dla 
potrzeb telewizji „Azart – Sat”. Niestety kwestia rozstrzygnięcia tego problemu 
zakończyła  się  jedynie  deklaracjami  Pana  Prezesa,  gdyż  w  dalszym  ciągu 
telewizja  kablowa  nie  dociera  do  wielu  zainteresowanych  jej  odbiorem 
mieszkańców  Bolesławca.  Z  uwagi  na  powyższe  zwracam  się  do  Pana 
Prezydenta o zmobilizowanie Pana Prezesa do zintensyfikowania jego wysiłków 
nad poszerzeniem kręgu odbiorców telewizji kablowej.

6.3.2.  przy  ulicy  Dolne  Młyny,  po  stronie  przeciwnej  do  siedziby  Straży 
Pożarnej,  usytuowany jest  metalowy słup energetyczny.  Słup ten z  uwagi  na 
fakt,  iż  jest  w  znacznej  części  skorodowany,  stwarza  zagrożenie  dla 
przechodniów. Stan mieszczącego się przy chodniku słupa energetycznego jest 
tak zły, że w razie nagłych zjawisk atmosferycznych, zwłaszcza silnych wiatrów 
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czy obfitych opadów śnieżnych, może zagrozić życiu przechodniów. W związku 
z tym wnioskuję do Pana Prezydenta o zwrócenie się do stosownych podmiotów 
o usunięcie tego bezpośredniego zagrożenia dla życia i zdrowia przechodniów.

ZAŁĄCZNIK NR 7

6.4 radny Lesław Śliwko
6.4.1.  wracam  do  tematu  i  trzymam  za  słowo  Pana  Wiceprezydenta  Karola 
Stasika,  który  miał  udzielić  na  tej  sesji  informacji  w  sprawie,  jak  daleko 
posunięty jest temat energetyzacji naszych przyszłych terenów przemysłowych? 
Chodzi o ul. Modłową i Kościuszki. Jest to rzecz bardzo istotna dla przyszłości 
Bolesławca.

6.4.2. jak pracuje Fundusz Poręczeń Kredytowych?

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

Ad 7. Projekty uchwał Rady Miasta:

7.1. o zmianie uchwały Nr XXV/248/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 27 
października  2004  r.  w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniego  Programu 
Inwestycyjnego dla Miasta Bolesławiec na lata 2005 – 2009,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.

Autopoprawki do projektu uchwały zostały wniesione na posiedzeniach 
Komisji.

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Burniaka,  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  18  głosami  „za”  (2  radnych  nie  brało  udziału  w 
głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały. 

Rada Miasta większością głosów, tj. 18 głosami „za” (2 radnych nie brało 
udziału w głosowaniu),  podjęła uchwałę o zmianie uchwały Nr XXV/248/04 
Rady Miasta Bolesławiec z dnia 27 października 2004 r. w sprawie przyjęcia 
Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dla Miasta Bolesławiec na lata 2005 –
2009. 
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UCHWAŁA NR XXVII/263/04 – zał. nr 8

7.2. w sprawie Aktualizacji Strategii Rozwoju Miasta Bolesławiec,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Burniaka,  postanowiła 
jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały.

Radny Hubert Prabucki złożył wniosek, aby radni otrzymali uchwałę wraz 
ze zmianami.

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
Aktualizacji Strategii Rozwoju Miasta Bolesławiec.

UCHWAŁA NR XXVII/264/04 – zał. nr 9

7.3. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży 
i  zwolnienia  z  obowiązku zbycia  w drodze  przetargu nieruchomości 
położonej przy ul. Komuny Paryskiej nr 38 w Bolesławcu – stanowiącej 
własność Gminy Miejskiej Bolesławiec,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Burniaka,  postanowiła 
jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały.

Rada Miasta większością głosów, tj. 20 głosami „za”, podjęła uchwałę w 
sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży  i 
zwolnienia z obowiązku zbycia  w drodze przetargu nieruchomości  położonej 
przy ul. Komuny Paryskiej nr 38 w Bolesławcu – stanowiącej własność Gminy 
Miejskiej Bolesławiec 

UCHWAŁA NR XXVII/265/04 – zał. nr 10
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7.4.  w  sprawie  powołania  członków  Rady  Muzeum  działającej  przy 
Muzeum Ceramiki w Bolesławcu,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Rada Miasta, na wniosek radnego Stanisława Andrusieczko, postanowiła 
jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały.

Radny Jan Paździora poinformował o błędnym sformułowaniu nazwiska 
jednego z kandydatów do Rady Muzeum. 

W  związku  z  powyższym  Naczelnik  Wydz.  SP  Krystyna  Boratyńska 
wniosła do powyższego projektu uchwały autopoprawki, które polegały na:
- poprawieniu błędu w nazwisku pani Gay - Kutschenreiter,
- poprawieniu błędu prawnego przy podstawie prawnej projektu uchwały. 

Rada Miasta większością głosów, tj.  19 głosami „za” (1 radny nie brał 
udziału w głosowaniu), podjęła uchwałę w sprawie powołania członków Rady 
Muzeum działającej przy Muzeum Ceramiki w Bolesławcu.

 UCHWAŁA NR XXVII/266/04 – zał. nr 11

7.5. w sprawie opłat za świadczenia miejskich przedszkoli publicznych w 
Bolesławcu, 

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.

Autopoprawki do projektu uchwały zostały wniesione na posiedzeniach 
Komisji.

Z  powodu  niejasności  powstałych  przy  omawianiu  podstawy  prawnej 
projektu  uchwały  Przewodniczący  Rady  Miasta  zgłosił  wniosek  o  jego 
przesunięcie na koniec punktu 7 porządku obrad i poprosił Naczelnik Wydz. SP 
o naniesienie poprawek.

Rada  Miasta  jednogłośnie,  tj.  20  głosami  „za”,  przyjęła  wniosek 
Przewodniczącego Rady Miasta o dokonaniu zmian w porządku i przesunięcie 
rozpatrywania projektu w sprawie opłat za świadczenia miejskich przedszkoli 
publicznych w Bolesławcu na koniec punktu 7. Projekty uchwał Rady Miasta. 
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7.6. w sprawie nadania nazwy placowi na terenie miasta Bolesławiec,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Pokładka  postanowiła 
większością głosów, tj. 16 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” (2 
radnych  nie  brało  udziału  w  głosowaniu),  odstąpić  od  referowania  projektu 
uchwały.

W dyskusji udział wzięli:

Radna Irena Dul podzieliła  się  wątpliwością,  że  nie  wyobraża sobie,  aby na 
placu  nazwanym  imieniem  ks.  Jerzego  Popiełuszki  powstał  w  przyszłości 
market  lub  restauracja.  W związku  z  tym radna  poprosiła  o  informację,  co 
powstanie w tym miejscu?

Radny Stanisław Szypulski  zapytał czy jest  zgoda obecnego właściciela tego 
terenu  na  to,  aby  ten  plac  tak  nazwać?  Ponadto,  ze  względu  na  to,  że  ks. 
Popiełuszko  jest  osobą  współczesną,  prawo  wymaga,  aby  rodzina,  krewni 
wyrazili zgodę na nadanie jego imienia placowi. 

Radny  Józef  Pokładek odniósł  się  do  wypowiedzi  radnej  Ireny  Dul  i 
poinformował, że w Rzymie są ulice, nazwane imionami świętych i są przy nich 
także sklepy i restauracje. To nie ma żadnego znaczenia. Ponadto to radni tej 
kadencji  będą uchwalać,  co będzie na tym placu i  poinformował,  że to klub 
Forum Ziemi  Bolesławieckiej  wystąpił  do  Pana  Prezydenta  o  nazwanie  tego 
placu imieniem ks. Jerzego Popiełuszki. 

Prezydent Miasta Piotr Roman  poinformował, że w tym miejscu nie planuje się 
budowy kościoła. Była rozważana budowa Bolesławieckiego Ośrodka Kultury i 
Sportu. Jednak decyzja została zmieniona. Zdecydowano się na pozostawienie 
kina i wybudowanie ośrodka kultury, ale po drugiej stronie. Planuje się również 
przeprowadzenie  konkursu  wśród  studentów  architektury,  którego 
rozstrzygnięcie wskazywałoby na funkcję tego placu bez rezygnacji z funkcji 
sportowej.  W  odniesieniu  do  wystąpienia  radnego  Stanisława  Szypulskiego 
Prezydent  odczytał  pismo  od  firmy  „ST-Projekt”,  która  wyraziła  zgodę  na 
nazwanie  placu  imieniem  ks.  Jerzego  Popiełuszki.  Prezydent  wyraził  swoje 
poparcie dla tego projektu uchwały i zwrócił się do Rady Miasta z prośbą o jego 
przyjęcie.
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Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  14  głosami  „za”,  przy  5  głosach 
„wstrzymujących się” (1 radny nie brał udziału w głosowaniu), podjęła uchwałę w 
sprawie nadania nazwy placowi na terenie miasta Bolesławiec

UCHWAŁA NR XXVII/267/04 – zał. nr 12

7.7. w sprawie zasad zarządu lokalami użytkowymi stanowiącymi własność 
Gminy Miejskiej Bolesławiec,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym, a autopoprawkę przed sesją. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Burniaka,  postanowiła 
jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały. 

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
zasad zarządu lokalami użytkowymi stanowiącymi własność Gminy Miejskiej 
Bolesławiec.

UCHWAŁA NR XXVII/268/04 – zał. nr 13

7.8. w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków obowiązujących na terenie Gminy 
Miejskiej Bolesławiec i Gminy Bolesławiec w okresie od 1 stycznia 2005 
r. do 31 grudnia 2005 r.,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Dyrektor PWiK Józef Burniak przedłożył w imieniu przedsiębiorstwa wniosek o 
zatwierdzenie taryf za wodę i ścieki w mieście Bolesławiec i Gminie Wiejskiej 
Bolesławiec zgodnie z porozumieniem międzygminnym na okres od 1 stycznia 
2005  r.  do  31  grudnia  2005  r.  Radni  otrzymali  dane  w  materiałach 
przedłożonych  przez  przedsiębiorstwo  zgodnie  z  rozporządzeniem  Rady 
Ministrów  dotyczącym  taryf  za  wodę  i  ścieki.  Dyrektor  poinformował  o 
wprowadzeniu dwuczłonowej opłaty - opłaty stałej i opłaty zmiennej z tytułu 
zużycia wody oraz o wprowadzeniu nowego sposobu odczytywania liczników. 
Liczniki  będą  odczytywane  przez  inkasentów  z  przenośnymi  komputerami, 
którzy przy odczytywaniu wystawiać będą rachunki za wodę i ścieki. 

Wniosek o zatwierdzenie taryf za wodę i ścieki zał. nr 14 

Projekt uchwały zreferowała Naczelnik Wydz. KO Grażyna Strzyżewska.
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W dyskusji udział wzięli:

Radny  Jarosław Kowalski przedstawił  dwa  sposoby  rozumowania.  Pierwszy 
ekonomiczny  i  finansowy  Dyrektora  PWiK.  Drugi  to  problem  finansowy 
mieszkańców. Ludziom żyje się bardzo ciężko. Brakuje tu jednak wystąpienia 
bezrobotnych, Związku Bezrobotnych, bo głównie w tych ludzi podwyżka wody 
uderzy  najbardziej.  Czy  były  jakieś  konsultacje  z  bezrobotnymi?  Być  może 
Związek Bezrobotnych powinien przyjść do radnych i porozmawiać.

Dyrektor PWiK Józef Burniak poinformował, że kierował się tylko i wyłącznie 
rachunkiem ekonomicznym i tym, co wynika z rachunku kosztów, zysków i strat 
przedsiębiorstwa, ale Rada Miasta może podjąć inną decyzję, znaleźć środki w 
budżecie miasta i dopłacić różnicę.

Radny  Bolesław Nowak  zapytał,  co  się  kryje  pod pozycją:  „świadczenia  na 
rzecz  pracowników,  pracowników  transportu,  oczyszczalni,  jak  również 
oczyszczania  miasta?”  oraz  jak  wygląda  sytuacja  w  ościennych 
miejscowościach, takich jak Legnica, Złotoryja i Nowogrodziec?

Radny Bolesław Nowak złożył  wniosek formalny o obniżenie taryf  za 
ścieki o 15 groszy.

Radna  Irena  Dul  odpowiadając  na  zarzut  radnego  Jarosława  Kowalskiego 
stwierdziła,  że  Związek Bezrobotnych nie  jest  związkiem reprezentatywnym. 
Gmina  Miejska  Bolesławiec  powinna  się  zwrócić  do  związków 
reprezentatywnych, żeby wyraziły opinię w tym względzie.

Radna Irena Dul złożyła formalny wniosek, aby Rada Miasta dopłaciła 
bezrobotnym różnicę w podwyżce wody i ścieków.

Radny Jarosław Kowalski poinformował,  że  nic  nie  zarzucał  radnej,  jedynie 
zapytał, czy były przeprowadzone konsultacje z bezrobotnymi.

Dyrektor  PWiK  Józef  Burniak przybliżył  radnym  sprawę  środków  z  ISPA, 
memorandum  finansowego  podpisanego  z  Unią  Europejską,  w  którym  UE 
zastrzega sobie,  że jeżeli  prognoza cen,  która została opracowana w studium 
wykonalności  do  tej  inwestycji  będzie  w  znaczący  sposób  odbiegała  od 
rzeczywistości, to UE zastrzega sobie prawo zażądania zwrotu tych pieniędzy, 
które nam dała. 

Przewodniczący Rady Miasta ustosunkował się do wniosku formalnego 
radnego  Bolesława  Nowaka  o  obniżenie  opłaty  za  ścieki  o15  groszy  za  m3 
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miesięcznie i  poinformował,  że takiego wniosku nie można głosować.  Radni 
przyjmą przedłożony projekt uchwały, albo nie. Taryfa jest jedna i łączna. Rada 
Miasta może tych taryf nie uchwalić, ale one i tak wejdą w życie, bo nie ma 
uchybień formalnych we wniosku PWiK.

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  13  głosami  „za”,  przy  4  głosach 
„przeciw”  i  3  głosach  „wstrzymujących  się”,  podjęła  uchwałę  w  sprawie 
zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i  zbiorowego 
odprowadzania ścieków obowiązujących na terenie Gminy Miejskiej Bolesławiec i 
Gminy Bolesławiec w okresie od 1 stycznia 2005 r. do 31 grudnia 2005 r.

UCHWAŁA NR XXVII/269/04 – zał. nr 15

7.9. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2004 r.,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.

Rada Miasta, na wniosek radnego Stanisława Szypulskiego, postanowiła 
większością  głosów,  tj.  18  głosami  „za”  (2  radnych  nie  brało  udziału  w 
głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały. 

Rada Miasta większością głosów, tj.18 głosami „za” (2 radnych nie brało 
udziału w głosowaniu), podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie miasta na 
2004 r.

UCHWAŁA NR XXVII/270/04 – zał. nr 16 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

7.10. w sprawie skargi pani Heleny Dudzik – Tyzenhauz z dnia 10 listopada 
2004 r. na Prezydenta Miasta Bolesławiec,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  przedstawił  uzasadnienie  do  projektu  tej 
uchwały. 
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Skarga  w  warstwie  materialnej  dotyczy  braku  zgody  przedstawiciela 
reprezentującego  30  %  właściciela  nieruchomości,  tj.  Gminy  Miejskiej 
Bolesławiec, braku zgody wyrażonej na zebraniu wspólnoty mieszkaniowej co 
do  odłączenia  mieszkania  pani  Heleny  Dudzik  –  Tyzenhauz  od  systemu 
centralnego ogrzewania w budynku przy ul. Wybickiego 7. W swej istocie osoba 
reprezentująca Prezydenta Miasta głosowała za uchwałą o braku zgody na takie 
wyłączenie w dobrze pojętym interesie miasta. W związku z tym należy uznać tę 
skargę za niezasadną 

Skarga  w  warstwie  niematerialnej  dotyczy,  wg  pani  Heleny  Dudzik  – 
Tyzenhauz, niewłaściwego zachowania się Pana Prezydenta na dyżurze podczas 
przyjęć interesantów w dniu 8 listopada 2004 r.

 
Następnie  oświadczenie  w  tej  sprawie  złożył  Prezydent  Miasta  Piotr 

Roman. Poinformował radnych, że w ciągu dwóch lat kadencji przyjął około 
1500 osób i pierwszy, może drugi raz, zdarza się taka sytuacja. Wcześniej był 
artykuł  prasowy,  który  wskazywał  na  to,  że  osoba  poczuła  się  dotknięta 
sposobem przyjmowania.  Ponadto  Prezydent  Miasta  poinformował,  że  każda 
osoba, która przyjdzie do gabinetu Prezydenta i będzie go obrzucać obelgami, 
będzie go wyzywać od najgorszych, zostanie wyproszona za drzwi i tak postąpił 
w przypadku Pani Dudzik – Tyzenhauz. Nie była to pierwsza wizyta tej Pani, 
ponieważ Pani była u wiceprezydentów. Pani Dudzik – Tyzenhauz była także u 
Prezesa ZEC, gdzie tłumaczono jej, że nie ma możliwości odłączenia od sieci 
ogrzewania  centralnego.  Po  pierwszej  fazie  rozmowy  Pan  Prezydent  został 
obrzucony obelgami, że jest oszustem, że jest darmozjadem. Pani wytknęła, że 
byłem lektorem w Rzymie, co też było naganne. Prezydent wyprosił Panią za 
drzwi, lecz Pani nie chciała wyjść. W związku z tym Pan Prezydent powtórzył 
prośbę, mówiąc „proszę wyjść” podniesionym głosem. Prezydent stwierdził, że 
jego reakcja była właściwa, tym bardziej, że poprosił Panią Dudzik – Tyzenhauz 
o opanowanie się i przemyślenie tego, co powiedziała oraz powrót do rozmowy.

W dyskusji udział wzięli:

Radny Stanisław Andrusieczko stwierdził, że skoro Pani Dudzik -  Tyzenhauz 
czuje  się  pokrzywdzona,  to  powinna  skierować  sprawę  na  drogę  sądową. 
Przecież  radni  nie  mogą  rozstrzygać  tej  sprawy,  nie  słysząc  rozmowy i  nie 
widząc tego, co wydarzyło się w gabinecie Pana Prezydenta.

Radny  Jarosław  Kowalski  stwierdził,  że  wyciągnął  następujący  wniosek  z 
wypowiedzi Pana Prezydenta: ta Pani była kilkakrotnie u Pana Prezydenta i nie 
skarżyła  się  na  wcześniejsze  traktowanie,  ale  dopiero  w  momencie  nie 
załatwienia definitywnie sprawy Pani puściły nerwy.
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Wiceprezydent  Karol  Stasik poinformował,  że  Pani  Dudzik  –  Tyzenhauz 
bezpośrednio  po  wyjściu  od  Prezydenta  Piotra  Romana  przyszła  do  niego. 
Świadkiem zdarzenia  była  Pani  Naczelnik  Wydz.  KO Grażyna Strzyżewska. 
Kiedy wiceprezydent potwierdził, że nie ma możliwości załatwienia jej sprawy, 
ponieważ jest to sprzeczne z prawem, Pani podniesionym głosem mówiła swoje 
tezy. Ogólnie rzecz biorąc, ubliżała Panu wiceprezydentowi. Skończyło się tym, 
że  Pani  sama  wyszła,  rzucając  w  stronę  wiceprezydenta  inwektywy. 
Wiceprezydent potwierdził to, że nie dano Pani Dudzik – Tyzenhauz powodów 
do tego, aby tak się zachowywać.

Radna Irena Dul skomentowała to jednym zdaniem: „Panowanie nad sobą to 
najwyższa władza”.

Radny  Hubert  Prabucki poinformował,  że  pełniąc  funkcję  Wiceprezydenta 
Miasta niejednokrotnie miał do czynienia z agresją interesantów.

W dalszej  części  dyskusji  głos  zabrał  Prezydent  Miasta  Piotr  Roman, 
który poinformował, że postąpił właściwie, ponieważ nie stracił panowania nad 
sobą. Spytał zebranych, jaki sens ma kontynuowanie dyskusji, która przeradza 
się w stek obelg, dyskusji z osobą, która jest sfrustrowana i agresywna? 

W związku z powyższym problemem radny Stanisław Szypulski poruszył 
sprawę przeniesienia dyżurów radnych na inny dzień tygodnia, tak aby dyżury 
radnych nie odbywały się w dniu dyżuru Prezydenta Miasta.

Przewodniczący  Rady  Miasta  zakończył  dyskusję,  poddając  projekt 
uchwały pod głosowanie.

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  15  głosami  „za”,  przy  3  głosach 
„wstrzymujących  się”  (2  radnych  nie  brało  udziału  w  głosowaniu),  podjęła 
uchwałę w sprawie skargi pani Heleny Dudzik – Tyzenhauz z dnia 10 listopada 
2004 r. na Prezydenta Miasta Bolesławiec, uznając skargę za niezasadną.

UCHWAŁA NR XXVII/271/04 – zał. nr 17

7.11. w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Bolesławcu,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Rada Miasta, na wniosek radnego Stanisława Szypulskiego, postanowiła 
większością, tj. 19 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały. 
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Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  16  głosami  „za”,  przy  1  głosie 
„przeciw”  i  2  głosach  „wstrzymujących  się”  (1  radny  nie  brał  udziału  w 
głosowaniu), podjęła uchwałę w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej 
w Bolesławcu

UCHWAŁA NR XXVII/272/04 – zał. nr 18

Ad.7.5. w sprawie opłat za świadczenia miejskich przedszkoli publicznych 
w Bolesławcu. 

Naczelnik Wydz. SP Krystyna Boratyńska zreferowała projekt uchwały i 
wniosła autopoprawki, które polegały na:
-  zmianie  §  9,  który  otrzymał  brzmienie:  „1.  Nieodebrane  nadpłaty  za 
świadczenia  w  miejskich  przedszkolach  publicznych  zostaną  przekazane  na 
rzecz Rady Przedszkola po upływie 12 miesięcy od zakończenia przyjętego roku 
obrotowego,  w  którym  powstała  nadpłata,  po  uprzednim  zawiadomieniu 
rodziców.
2.  Przekazanie nieodebranych nadpłat może nastąpić  przed upływem terminu 
określonego  w  ust.  1  w  przypadku  oświadczenia  przez  rodzica  woli  ich 
przekazania.”

- zmianie § 12, który otrzymał brzmienie: „Uchwała wchodzi w życie z dniem 
podjęcia, z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2005 roku.”

- dopisaniu § 13: „Uchwała podlega opublikowaniu na tablicach ogłoszeń Rady 
Miasta, Urzędu Miasta i miejskich przedszkoli publicznych oraz w Biuletynie 
Informacji Publicznej”.

Naczelnik Wydz. SP Krystyna Boratyńska przedstawiła uzasadnienie do 
projektu uchwały. 

Następnie głos zabrała Pani Barbara Kuciel Dyrektor Przedszkola nr 4, 
która poruszyła sprawę artykułu w „Słowie Polskim” napisanego na podstawie 
informacji uzyskanych od Pana Piotra Kani. Pani Dyrektor wyraziła protest i 
stwierdziła, że zarówno pismo Pana Kani, jak i artykuł, są niezgodnie z prawdą i 
jest  to  szkalowanie  dobrego  imienia  dyrektorów  przedszkoli.  Pani  Dyrektor 
przybliżyła również sprawę podwyżek opłat w przedszkolach, wyraziła swoje 
zażenowanie i zrezygnowała z wystąpienia.
 

Radny Józef Burniak złożył wniosek formalny o przejście do dyskusji nad 
projektem uchwały.
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W dyskusji udział wzięli:

Radny Józef Burniak stwierdził, że każdy ma prawo zgłosić swoje odczucia i 
Pan  Kania  jako  Przewodniczący  Rady  Rodziców  wyraził  opinię  na  temat 
podwyżek opłat w przedszkolach. Poza tym poinformował, że projektu uchwały 
nie zgłosili dyrektorzy przedszkoli. W związku z tym nie rozumie, dlaczego głos 
w tej sprawie zabrała Pani Dyrektor Kuciel.

Prezydent  Miasta  Piotr  Roman poinformował,  że  pismo  złożył  nie 
Przewodniczący Rady Rodziców, ale Przewodniczący Unii Pracy w Bolesławcu. 
Poza tym, pismo wpłynęło przed sesją, więc nie było czasu na ustosunkowanie 
się do niego. Trzeci fakt jest taki, że artykuł w gazecie ukazał się przed dniem 
podejmowania  decyzji  w  sprawie  przedszkoli  i  to  też  nie  jest  przypadkowe. 
Dlatego dyrektorzy przedszkoli  pojawili  się w Wydziale Spraw Społecznych, 
aby wyrazić swoje oburzenie tym artykułem. Ponadto Prezydent Miasta uznał za 
karygodne przerywanie wypowiedzi Pani Dyrektor Kuciel przez radnego Józefa 
Burniaka.

Radny  Eugeniusz  Kowalski określił  pismo  Pana  Kani  mianem  manipulacji 
politycznej. Wyraził opinię,  że szkoda, iż Pani Dyrektor Kuciel nie dokończyła 
wypowiedzi,  bo  wówczas  można  by  się  wiele  dowiedzieć  na  temat 
bolesławieckich przedszkoli.
Radny Józef Burniak odniósł się do sprawy podwyżek dla nauczycieli, których, 
jak  wszystkim  wiadomo,  nie  ustalają  dyrektorzy  przedszkoli.  Poinformował 
także, że oburzenie dyrektorów przedszkoli  powinno być rozwiązane poprzez 
odpowiedź na pismo Pana Kani i żądanie sprostowania od gazety.

Przewodniczący Rady Miasta  stwierdził,  że  skoro jedna strona złożyła 
pismo, to według zasad demokracji, również druga strona może zabrać głos w 
tej  sprawie.  Następnie  przeprosił  Panią  Dyrektor  Kuciel  za  przerwanie  jej 
wystąpienia  przez  radnego  Józefa  Burniaka.  Przewodniczący  przypomniał 
również,  że  to  on  udziela  głosu  na  sesji  Rady  Miasta  i  poprosił  radnych  o 
merytoryczne odnoszenie się do projektu uchwały.

Radny Jarosław Kowalski odniósł się do artykułu prasowego, w którym, jego 
zdaniem,  napisano  nieprawdę  co  do  godzin  pracy  przedszkoli,  zarobków 
nauczycieli i finansowania obiadów personelu przez rodziców.

Radny Stanisław Szypulski złożył dwa wnioski: o obniżenie opłaty do 4% i o 
dopuszczenie do głosu Pana Piotra Kani.

Radny Zdzisław Abramowicz poparł wprowadzenie podwyżek w przedszkolach.
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Radna  Irena  Dul zapytała  czy  nie  zachodzi  wymóg  konsultacji  i  wyrażenia 
opinii  reprezentatywnych  związków  zawodowych  w  sprawie  opłat  za 
świadczenia  w  przedszkolach  zgodnie  z  art.  19  ustawy  o  związkach 
zawodowych?

Radny Józef Pokładek złożył wniosek o zakończenie dyskusji.

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  13  głosami  „za”,  przy  2  głosach 
„przeciw” i  1  głosie  „wstrzymującym się”,  przyjęła  wniosek radnego Józefa 
Pokładka.

Radny Stanisław Szypulski poprosił  o  10 minut  przerwy w związku z 
tym, że jego wniosek o obniżenie opłat powinien być złożony na piśmie. 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  13  głosami  „za”,  przy  4  głosach 
„przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”, podjęła uchwałę w sprawie opłat 
za świadczenia miejskich przedszkoli publicznych w Bolesławcu.

Przewodniczący  Rady  Miasta  poinformował  o  wpłynięciu  do  niego 
wniosku radnego Stanisława Szypulskiego. Wniosek ten dot. zmiany zapisu w 
§ 1 ust.  1 omawianego projektu uchwały. Zostanie on przekazany Komisjom 
Rady Miasta i problem ten będzie rozpatrywany na przyszłej sesji Rady Miasta.

Następnie  radny  Stanisław  Szypulski  złożył  wniosek  o  reasumpcję 
głosowania projektu uchwały,  z  uwagi na nie poddanie  pod głosowanie jego 
wniosku merytorycznego. 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

Przewodniczący Rady Miasta  poddał  pod głosowanie wniosek radnego 
Stanisława Szypulskiego o reasumpcję głosowania uchwały w sprawie opłat za 
świadczenia miejskich przedszkoli publicznych w Bolesławcu. 

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  9  głosami  „za”,  przy  6  głosach 
„wstrzymujących  się”  (5  radnych  nie  brało  udziału  w  głosowaniu),  przyjęła 
wniosek o reasumpcję głosowania. 
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W związku z  powyższym radny Stanisław Szypulski  wniósł  o  zmianę 
zapisu w § 1 ust. 2 omawianego projektu uchwały na: „opłaty za przyrządzanie 
posiłków  w  kwocie  104  zł  za  1  miesiąc”,  a  różnicę  zaproponował  pokryć 
zmniejszając rezerwę ogólną w budżecie miasta.
 
Prezydent  Miasta  Bolesławiec odniósł  się  do  powyższego  wniosku, 
przypominając, że Gmina Miejska Bolesławiec dopłaca do każdego dziecka w 
przedszkolu  miesięcznie  średnio  331  zł.  Zakładamy,  że  w  2005  r.  na  jedno 
dziecko dopłacimy miesięcznie 340 zł (stawka dotacji przedmiotowej).

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  4  głosami  „za”,  przy  12  głosach 
„przeciw”  (4  radnych  nie  brało  udziału  w  głosowaniu),  odrzuciła  wniosek 
radnego Stanisława Szypulskiego. 

Radny  Józef  Burniak przypomniał  o  pytaniu  radnej  Ireny  Dul,  na  które  nie 
uzyskała odpowiedzi.
 
Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Jerzy Zieliński, informując, że ustawa o 
związkach  zawodowych  nie  ma  zastosowania  do  uchwalenia  wysokości 
odpłatności za pobyt dzieci w przedszkolach.

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  13  głosami  „za”,  przy  1  głosie 
„przeciw” i  3  głosach „wstrzymujących się”  (3  radnych nie  brało udziału w 
głosowaniu),  podjęła  uchwałę  w  sprawie  opłat  za  świadczenia  miejskich 
przedszkoli publicznych w Bolesławcu. 

UCHWAŁA NR XXVII/273/04 – zał. nr 19

Ad 8. Sprawy organizacyjne:

8.1. informacje bieżące dla Rady Miasta.

Przewodniczący  Rady  Miasta  poinformował,  że  kolejna  sesja  Rady 
Miasta Bolesławiec odbędzie się 29 grudnia 2004 r. 

Następnie Przewodniczący poprosił wszystkich radnych o przekazanie do 
Referatu Organów Gminy Miejskiej swoich fotografii, w celu zamieszczenia w 
Biuletynie Informacji Publicznej. 
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 Ad 9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

Prezydent Miasta Piotr Roman
6.1.2. dot. szaletów miejskich - będziemy musieli zobaczyć, jakie konsekwencje 
finansowe będą z tym związane. Jest coraz więcej sygnałów, że szalet powinien 
być wcześniej otwierany przy okazji różnych imprez, jak np. giełda staroci.

6.2.1. dot.  zapisu w projekcie budżetu miasta dotyczącego kwoty związanej z  
udziałem  kapitałowym  w  tworzącej  się  spółce  „Szpital”  – rzeczywiście  tej 
kwoty nie ma zapisanej w budżecie. Budżet na przyszły rok jest bardzo trudny, 
związany jest z wieloma inwestycjami w Bolesławieckim Ośrodku Kultury. W 
takim razie co z pomocą dla szpitala? Są dwa rozwiązania: jedno jest takie, że 
będziemy szukać  środków przy  podziale  nadwyżki  budżetowej,  a  drugie,  że 
zwrócimy się do państwa o zaciągnięcie kredytu. Każde z tych rozwiązań ma 
swoje plusy i minusy. Według wstępnych propozycji miasto ma wyłożyć 80 zł 
od jednego mieszkańca i chodzi tu o kwotę 3.300 tys. zł. W tę kwotę należy 
wliczyć podatek od nieruchomości dla miasta. Tej kwoty nie wpisaliśmy, bo nie 
ma prawomocnej uchwały w sprawie likwidacji szpitala. 

6.2.2.  dot.  informacji  podanej  w  sprawie  wyroku  Wojewódzkiego  Sądu 
Administracyjnego - Pan radny prosi o sentencję wyroku, ale jej na razie nie ma. 
Co  do  informacji  podanej  w  mediach,  to  my  takiej  informacji  dotyczącej 
marketu do telewizji nie podawaliśmy. Podaliśmy tylko dwuzdaniową notatkę 
dotyczącą tego, że Wojewódzki Sąd Administracyjny odrzucił pozew Polskiej 
Unii Gospodarczej.
6.2.3. dot.  nieudzielenia odpowiedzi Radzie Gminnej SLD -  pismo przyszło z 
datą  30  listopada  2004  r.,  a  odpowiedź  została  wysłana  dzisiaj.  (Prezydent 
Miasta przeczytał odpowiedź kierowaną na ręce Pana Bachóra, który jest szefem 
Rady  Gminnej  SLD).  Tak  naprawdę  to  jest  to  interes  gmin  wiejskich  i  to 
wójtowie tych gmin powinni wyjść z konkretną propozycją. Wszyscy oczekują, 
że to miasto z własnych środków sfinansuje taki targ rolny, który nie jest dla 
miasta żadnym interesem. Adresatem powinny być gminy wiejskie. Miasto i tak 
daje wystarczająco dużo środków, z których korzystają  mieszkańcy gminy,  a 
gminy nie dają na to środków. 

6.3.1. dot. dostępności telewizji lokalnej dla mieszkańców miasta - w tej sprawie 
wiele się nie zmieniło. Właściciel Telewizji Lokalnej „Azart-Sat” dalej nie jest 
zainteresowany z powodów finansowych.

6.3.2. dot. metalowego słupa energetycznego przy ulicy Dolne Młyny - słup ten 
jest w pasie drogowym. Zwrócimy się do Starosty Bolesławieckiego z kolejnym 
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pismem. Przy okazji chciałbym Państwa poinformować, że ostatnio odbyło się 
spotkanie z Panem Starostą, które było konsekwencją zadanych interpelacji  i 
zaleceń radnych, na którym poruszono m.in. problem Biura Obsługi Interesanta 
i stanu dróg.

Z-ca Prezydenta Miasta Karol Stasik

6.1.1 dot.  zadania inwestycyjnego - oświetlenie ulicy Konradowskiej -  koszty 
inwestycji oświetlenia. Koszt dokumentacji to około 3 tys. zł., a koszt budowy 
30  tys.  zł.  Inwestycja  jest  w  trakcie  odbioru.  Nie  została  jeszcze  odebrana, 
wykonawca  usuwa  usterki.  Cała  inwestycja  dotyczy  5  słupów i  8  lamp.  W 
przerwie  ustaliliśmy  z  Panem  Prabuckim  pewne  zmiany,  które  zostaną 
omówione z Panem Andrusieczko i zostaną wprowadzone.

6.4.1.dot.  energetyzacji  terenów  przemysłowych  -  działamy  w  tej  sprawie.  
Ostatnio odbyło się spotkanie z jednym z dyrektorów koncernu Energia-Pro. Ten 
dyrektor, który był nam przychylny, został zwolniony. I teraz od nowa trzeba 
wydeptywać ścieżki.

6.4.2. dot. Funduszu Poręczeń Kredytowych - można powiedzieć, że już działa 
bo ma 25 zgłoszeń o poręczenia.  Pierwsze podejście  komisji  kwalifikacyjnej 
było takie, że poręczenie, które zostało przyjęte, nie uzyskało akceptacji komisji. 
Procedura już została  rozpoczęta  i  powoli  to  zaczyna funkcjonować.  Zostały 
przeprowadzone  rozmowy  z  bankami  i  wybrano  banki,  które  przedstawiły 
najkorzystniejsze propozycje dot. oprocentowania lokat kapitału Funduszy, co 
do  najkorzystniejszego  oprocentowania  kredytów  dla  kredytobiorców  i 
trzy krotność poręczeń.

Z-ca Prezydenta Miasta Karol Stasik  - nie zgodził się ze zdaniem radnego 
Józefa  Burniaka,  ponieważ  nie  można  mówić  o  dwóch  latach,  bo  pieniądze 
zostały  przekazane  dopiero  w  tym  roku.  Z  odsetek  od  kapitału  zaczął 
funkcjonować pan Prezes, który jest jednoosobowym zarządem. Jeśli chodzi o 
przychody z poręczeń, to one będą. Należy się uzbroić w cierpliwość.
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Wobec  wyczerpania  porządku  obrad,  Przewodniczący  Rady  Miasta 
zamknął XXVII sesję Rady Miasta Bolesławiec.

Protokołowała:

Małgorzata Majdańska

MM/DZ
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